

Launch of NTU Alumni Association (Liaoning)

The 7th alumni association in China, was launched on 5 July 2008 by NTU President Dr Su Guaning and attended by other distinguished guests including Mr Anthony Teo, Secretary to the University; Mr Soon Min Yam, Director, AAO; Assoc Prof Wu Wei, Associate Dean, College of Humanities, Arts and Social Sciences; and Associate Prof Tan Kok Hui, Executive Director(Chinese Programmes), Nanyang Business School. It will serve the 160 NTU alumni who currently reside in Liaoning.

Of the alumni chapter in Liaoning, its President, Mr Zhou Li of MPA/2007, expressed thus: "The founding of the NTU Alumni Association (Liaoning) is the outcome of the love between the alumni in Liaoning and their alma mater. It also signifies a bridge to link the alumni in Liaoning with NTU and a platform to connect all the local alumni."

南大之情在辽宁开花

在辽宁的 160 多名校友们从此可以在省内方便地联络交流了！2008 年 7 月 5 日，南大辽宁校友会在沈阳市正式成立，这是在中国成立的第 7 个南大校友会。南大校长徐冠林博士、南大秘书长张顺才先生、南大校友事务处孙敏炎主任、南大文学院副院长吴伟副教授、南大南洋商学院中国项目处主任陈国辉副教授等嘉宾都受邀出席了这场盛大的典礼。

毕业于 2007 年 MPA 的周立校友被推选为辽宁校友会会长，他在成立大会上不仅表达了受此重任的感谢，也介绍了辽宁校友会的发展目标：“首届理事会将严格遵守校友会章程，认真履行职责，积极做好团结、联络、交流、合作等各项工作，将校友会建设成为一座沟通的桥梁、一个发展的平台和一个进步的载体。”